
Protokół Nr  38/2020 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 24 września 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja o przygotowaniu jednostek oświatowych do roku szkolnego 2020/2021. 

4. Propozycje do budżetu Gminy Gołdap na 2021 rok. 

5. Wolne wnioski. 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk. Powitał członków komisji oraz 

pracowników Urzędu.  

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak przedstawiła informację o przygotowaniu jednostek 

oświatowych do roku szkolnego 2020/2021. / informacja w załączeniu/ 

Członek Komisji Wojciech Hołdyński zapytał, czy gmina będzie się starać o dofinansowanie na opiekę 

żłobkową.  

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że w 2018 r. gmina dokonała 

analizy potrzeby opieki żłobkowej dzieciom. W tym czasie funkcjonował 20-osobowy żłobek, jak również była 

wiedza o otwarciu w niedługim czasie kolejnego żłobka z 40 miejscami. Stanowisko było takie, że dopóki  

są wystarczające usługi w tym zakresie to gmina nie będzie podejmowała się tworzenia nowej jednostki.    

Członek Komisji Wojciech Hołdyński zapytał, czy program „Maluch+” jest tylko na tworzenie miejsc 

żłobkowych czy również na współfinansowanie. 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak  odpowiedziała, że tylko na tworzenie miejsc.  

Członek Komisji Mirosław Zajączkowski zapytał, czy jest jakiś kosztorys bądź szacunek elewacji  SP1.  

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że tak. Jest to w granicach  

ok 1,5 mln. Największym kosztem było utrzymanie rusztowań. Działania elewacyjne nie przeszły wraz 

z wnioskiem o termomodernizację. 

Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk zapytał, jak wygląda sytuacja w sprawie szczepionek przeciwko 

grypie. 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak  odpowiedziała, że jest podpisana umowa  

z dostawcą i w okolicach 10 października będą. Z dniem 3 września 2020 r. weszło rozporządzenia Ministra 

Zdrowia, że osoby w wieku 75+ również mają bezpłatne szczepienia przeciwko grypie. Była skierowana prośba 

do lekarzy, żeby ze środków gminnych szczepiły się osoby w wieku 65-75 lat. Osoby powyżej 75 roku życia 

mają szczepienia bezpłatne tylko muszą odebrać receptę w aptece.  

Do pkt 4 

Komisja wypracowała propozycje do budżetu: 

• remont podwórka przy pl. Zwycięstwa; 

• remont ulicy Polnej; 

• dofinansowanie do samochodu dla Straży Pożarnej; 

• wiata na elektrośmieci przy SP2; 

• projekt ul. Ełckiej. 

Do pkt 5 

Członek Komisji Józef Wawrzyn powiedział, że dobrym pomysłem byłoby utworzenie „prawoskrętu”  

na ul. Partyzantów w związku z korkiem tworzącym się w godzinach zakończenia pracy jednostki wojskowej.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis            Zdzisław Janczuk 


